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Protokół z posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Rady 

Miasta Świnoujście w dniu 24 listopada 2020 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

6. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 24 listopada 2020 roku o godz. 900 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny.  

Porządek obrad po zmianie został przyjęty bez uwag przy 5 głosach za. 

Protokoły z poprzednich posiedzeń zostały przyjęte bez uwag przy 5 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na przedłużenie okresu obowiązywania umowy dzierżawy. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ewidencji i Obrotu Nieruchomościami.  

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za głosowało 5 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uzgodnienia prac 

wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Zieleni Miejskiej.  

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za głosowało 5 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 4 – Informacja na temat stanu przygotowań miasta Świnoujście do sezonu 

zimowego 2020/2021 rok (pkt z planu pracy komisji). 

 

Projekt uchwały przedstawiły: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Naczelnik 

Wydziału Infrastruktury i Zieleni Miejskiej.  

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 5 – Wolne wnioski. 

 

Radna Aneta Zdybel zwróciła uwagę na problem zagrodzenia dojścia do falochronu 

centralnego, komisja powinna zająć w tej sprawie stanowisko. 

Dyskusja. 
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Ad. pkt 6 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju 

Turystyki Wiesław Góreczny zamknął posiedzenie Komisji w dniu 24 listopada  

2020 roku o godz. 956. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki 

 

Wiesław Góreczny 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


